
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 31. listopada 2018. 

godine s početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak i  Zvonko Antunović. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED  

 

1. Organizacija mastersa u Dugoj Resi 

2. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice 

naglasivši kako je razlog sazivanja ove sjednice provjera detalja vezanih uz organizaciju 

predstojećeg mastersa u Dugoj Resi koji je na rasporedu 3. studenog. Konstatirano je da je u 

međuvremenu riješen razglas, vođenje turnira od strane Igora Lovrekovića te su određene 

osobe koje će biti za zapisničkim stolom. 

4.studenog je na rasporedu i prvi povijesni steel dart masters te su dogovoreni detalji oko 

vođenja i ovog turnira. Ne očekuje se veliki broj natjecatelja budući da je dan ranije 

iscrpljujući turnir u soft tipu pa će i organizacija biti nešto lakša. 

 

Ad 2.) Pod ovom točkom predsjednik IO je naglasio da je podnesena prijava protiv Borisa 

Krčmara, koji se o navedenoj prijavi očitovao te se čeka odluka Natjecateljsko-stegovne 

komisije Nakon što nije bilo daljnje rasprave i iscrpljene su sve teme predsjednik je zaključio 

sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 21:00 sati. 

 

 

       ___________________ 

            Tihomir Mamić 

                        predsjednik 


